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Interpelacja jest pytaniem dotyczącym istotnych, zasadniczych i ważnych z punktu widzenia radnych, 

spraw dotyczących naszej gminy. Korzystając z nadanych nam uprawnień - art. 24 ust. 3 - 7 Ustawy 

o samorządzie gminnym z 8 marca 1990 r (Dz. U. z 2018 r. poz. 994, 1000, 1349, 1432) wnoszę interpelację 

dot. opracowania nowej organizacji dowozu dzieci do szkół. 

Chciałem zaznaczyć, że interpelacja jest wynikiem wielu intensywnych rozmów z Panem Wójtem 

Kamilem Groszewskim, kierownikiem zakładu gospodarczego przy urzędzie gminy Staroźreby Panem 

Stanisławem Wolszczyńskim i skarbnik gminy Panią Urszulą Ziarko. 

Wynikiem rozmów, jest konieczność weryfikacji dotychczasowego modelu logistyki dowozów dzieci do 

szkół. Problem polega na generowaniu nadmiernych kosztów transportu dzieci i młodzieży poprzez 

wykonywanie usługi w sposób rentowny, nieekonomiczny. Częste są sytuacje w których bus jest zapełniony 

tylko w 20% - 30 %, a kurs realizowany tylko w jednym kierunku co godzinę, kilka razy w ciągu dnia. Równie 

częsty jest brak respektowania „punktów zbioru” jako jedynych miejsc zatrzymywania busa – przystanki na 

żądanie wydają się być normą.  

Zdaję sobie sprawę, że temat będzie przedmiotem sporu na linii mieszkańcy – przedstawiciele 

samorządu i że jest to jeden z tematów „trudnych”. Mimo to, mając na względzie dbanie o wydawanie 

gminnych złotówek z należytą rozwagą, zwracam się do Pana Wójta o przyjrzenie się problemowi 

i zastosowanie rozwiązań systemowych, które polepszą jakość transportu dzieci, przynosząc jednocześnie 

wymierne korzyści finansowe, poprzez uszczelnienie wydatków z tym związanych. 

 

Z wyrazami szacunku 

 

 


